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     Protokół Nr 34  

 

z posiedzenia Komisji Ochrony Środowiska i Rozwoju z dnia 20 października 2009 r.  

 

 

W posiedzeniu Komisji uczestniczyli członkowie Komisji obecni zgodnie z załączoną listą 

obecności stanowiącą zał. nr 1 do niniejszego protokołu.. Wójt Gminy Pabianice H. Gajda, 

inspektor d/s  Ochrony Środowiska w Urzędzie Gminy Pabianice A. Dudziak.  

 

Tematem posiedzenia Komisji była:  

1.Analiza materiałów na najbliższą sesję Rady Gminy Pabianice:  

a/ regulaminu udzielania dotacji na budowę przydomowych oczyszczalni ścieków,  

b/ analiza przygotowanych projektów uchwał.  

2. Zapoznanie się z informacją o stanie realizacji Planu Gospodarki Odpadami i Programu 

Ochrony Środowiska dla Gminy Pabianice.  

 

Ad. pkt. 1  

 

Inspektor A. Dudziak przedłożył  Komisji  regulamin udzielania dotacji na budowę 

przydomowych oczyszczalni ścieków, którego treść stanowi  zał. nr 2 do niniejszego 

protokołu.  

Inspektor wniósł o poszerzenie   zapisu  § 1 ust. 2 o zdanie: „do budynków w stanie surowym 

zamkniętym, w którym właściciel będzie zamieszkiwał przez okres 5 lat”.  

Komisja zaopiniowała pozytywnie poszerzenie zapisu pkt. 2 § 1 o powyższą treść.  

Na pytania Komisji do regulaminu odpowiedzi udzielał inspektor. A. Dudziak. 

Projekt uchwały w sprawie   regulaminu udzielania dotacji na budowę przydomowych 

oczyszczalni ścieków został  zaopiniowany przez Komisję pozytywnie i stanowi zał. nr 3 do 

protokołu.   

 

Następnie Komisja zapoznała się z kolejnymi  projektami uchwał przygotowanymi na 

XXXIX sesję Rady  Gminy Pabianice:  

 

-  zatwierdzenia zmiany Statutu Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej - Gminnego 

Ośrodka Zdrowia w Petrykozach – Uchwała Nr XXXIX/B/2009  

Projekt uchwały przedstawił Wójt Gminy H. Gajda .  

Projekt uchwały wraz z Uchwałą Rady Społecznej Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej – 

Gminnego Ośrodka Zdrowia w Petrykozach został zaopiniowany w głosowaniu 7 głosami za, 

bez głosów przeciwnych i bez głosów wstrzymujących się i  stanowi zał. nr 4 . 

 

 

Skarbnik Gminy kolejno przedkładała projekty uchwał dotyczące stawek podatkowych:  

 

-  Nr XXXIX/C/2009  ustalenia stawek podatku od nieruchomości na 2010 r. –  

Projekt uchwały zaopiniowany został w głosowaniu 5 głosami za, przy 2 głosach 

wstrzymujących się, bez głosów przeciwnych. 

Treść powyższego projektu uchwały znajduje się w załączeniu do protokołu jako zał. nr 4. 

 

-  Nr XXXIX/D/2009  określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych na 

2010 r.  



 2 

Skarbnik Gminy poinformowała, że nie proponuje się  zwiększenia na rok przyszły stawek 

podatku od środków transportowych,  z uwagi na to, że dużo podatników z tej grupy 

występuje o rozłożenie na raty składek podatkowych. W związku z zaistniałym kryzysem 

mają  problemy z uiszczeniem należności.  

 

Przewodniczący Komisji P. Kociołek wnioskował, aby  jednak podnieść składki  podatkowe 

tej grupie podatników.  

Po poddaniu pod głosowanie wniosku:  za opowiedziało się 2 radnych, przeciw było 3 

radnych.  

W wyniku takiego głosowania projekt uchwały w sprawie określenia wysokości stawek 

podatku od środków transportowych na 2010 r. został zaopiniowany pozytywnie.  

Projekt uchwały Nr XXXIX/D/2009  w sprawie określenia wysokości stawek podatku od 

środków transportowych na 2010 r. stanowi zał. nr 5 do protokołu.  

 

Projekt uchwały Nr XXXIX/E/2009 w sprawie  ustalenia wysokości dziennych stawek opłaty 

targowej oraz określenia terminu płatności i sposobu jej poboru zaopiniowany został w 

głosowaniu jednomyślnym i stanowi zał. nr 6  

 

W głosowaniu jednomyślnym przeprowadzonym nad każdym z projektów uchwał  odrębnie  

zostały także zaopiniowane projekty uchwał w sprawach: 

 

 

- uchwała Nr XXXIX/F/2009  opłaty od posiadania psów na 2010 r. – zał. nr 7 do protokołu. 

- uchwała Nr XXXIX/G/2009  określenia zwolnień w podatkach lokalnych na 2010 r. –  zał.  

nr 8 do protokołu.  

 

Podczas analizy projektu uchwały  Nr XXXIX/H/2009 w sprawie  zmian w budżecie gminy 

Pabianice na 2009 r. , w której proponuje się dokonać  zmian w budżecie gminy zwiększając 

środki na zadania w oświacie na wnioski dyrektorów szkół, Przewodniczący Komisji P. 

Kociołek zaproponował, aby rozpatrywać odrębnie każdy ze złożonych wniosków.  

 

 

Komisja poparła w głosowaniu 5 głosami za, przy 1 głosie przeciwnym i 1 głosie 

wstrzymującym wniosek złożony przez dyrektor S.P w Bychlewie o zwiększenie środków 

finansowych w związku z koniecznością zatrudnienia opiekuna dzieci i młodzieży przy 

przejściu prze jezdnię w okresie od września br. do grudnia br. oraz wyższą niż planowana 

była kwotą wynagrodzeń dla nauczycieli kontraktowych w 2009 r.  

 

Komisja opowiedziała się w głosowaniu 2 głosami za, przy 2 głosach przeciwnych i 3 głosach 

wstrzymujących się za wnioskiem złożonym przez dyrektora Gimnazjum w Piątkowisku dot. 

przyznania środków na zmodernizowanie monitoringu szkolnego.  

 

Komisja postawiła wniosek do Wójta Gminy o przedłożenie przez dyrektora Gimnazjum w 

Piątkowisku szczegółowych wyjaśnień w związku z wydatkami na modernizację monitoringu 

w szkole oraz przedłożenie kalkulacji kosztów na dokończenie remontu budynku szkolnego i 

gospodarczego w szkole w Żytowicach, a także wyjaśnienia w kwestii dot. zakupu  8 ton 

węgla .  
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Analizując powyższy projekt uchwały i zapoznając się z załączonym  pismem  dyrektora SP 

w Petrykozach - prośby o  kwotę 20 tys. zł. na ogrzewanie i oświetlenie szkoły w Petrykozach 

Komisja  Ochrony Środowiska i Rozwoju  postawiła wniosek do Wójta Gminy o dokonanie  

kontroli na koniec roku kalendarzowego w kwestii  rozliczenia zużycia energii  elektrycznej 

we wszystkich szkołach na terenie gminy.  

 

Komisja postawiła wniosek o wpisanie do planu pracy Komisji Rewizyjnej  dodatkowej 

kontroli w Szkole Podstawowej w Petrykozach w temacie sprawdzenia kosztów 

ogrzewania tej szkoły.   

 

Powyższy projekt uchwały  Nr XXXIX/H/2009 w sprawie  zmian w budżecie gminy 

Pabianice na 2009 r. stanowi pisemny zał. nr 9 do protokołu.  

 

 

Projekt uchwały Nr XXXIX/I/2009 w sprawie  zmian w budżecie gminy Pabianice na 2009 r. 

został zaopiniowany przez Komisję w głosowaniu 6 głosami za, przy 1 głosie wstrzymującym 

się i stanowi zał. nr 10 do protokołu  

 

Projekt uchwały Nr XXXIX/J/2009 w sprawie  zmian w budżecie gminy Pabianice na 2009 r. 

został zaopiniowany przez Komisję w głosowaniu również  6 głosami za, przy 1 głosie 

wstrzymującym się i stanowi zał. nr 11 do protokołu  

 

 

Projekt uchwały NR XXXIX /K/2009 w sprawie  zmiany w Uchwale Nr XIX/202/2009 Rady 

Gminy Pabianice z dnia 5 lutego 2009 r. w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Pabianice na 

2009 r. został zaopiniowany w głosowaniu 6 glosami za przy 1 głosie wstrzymującym się i 

stanowi zał. nr 12 do protokołu.  

 

Projekt uchwały NR XXXIX/L/2009 w sprawie zmian w załączniku Nr 11 i 12 do Uchwały 

Nr XIX/202/2009 Rady Gminy Pabianice z dnia 5 lutego 2009 r. w sprawie uchwalenia 

budżetu Gminy Pabianice na 2009 rok został zaopiniowany w głosowaniu 4 głosami za, przy 

1 głosie przeciwnym i 2 głosach wstrzymujących  się i stanowi zał. nr 13 do protokołu.   

 

 

Ad. pkt.  2. 

 

Komisja zapoznała  się z informacją o stanie realizacji Planu Gospodarki Odpadami i 

Programu Ochrony Środowiska dla Gminy Pabianice, którą przedłożył inspektor A. Dudziak. 

Informacja stanowi zał. nr 14 do protokołu.  

Przewodniczący Komisji  P. Kociołek zwrócił uwagę na to, że należy podjąć działania 

związane z odbiorem makulatury z terenu gminy Pabianice, dokonania rozeznania czy 

zakłady, które produkują papier są zainteresowane odbiorem makulatury.  

Na tym posiedzenie Komisji zakończono.  

 

Protokołowała:      Posiedzeniu przewodniczył: 

 

Urszula Czerwonka  Przewodniczący Komisji Ochrony 

Środowiska i Rozwoju  

 

  Piotr Kociołek  


